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Protokół nr XXXVI/2013 
 XXXVI sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 30 stycznia 2014 r. 
BR.0002.1.2014 
 
XXXVI Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 
Powiatu Krystyna Kralkowska .  
Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 17 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Przewodnicząca Rady Powiatu powitała osoby obecne na sesji. 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące protokołu XXXV 
sesji Rady Powiatu z dnia 20 grudnia 2013 r.  
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała pod głosowanie przyjęcie w/w protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 16, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba.  
Protokół XXXV sesji z dnia  20 grudnia 2013 r. został przyjęty.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła porządek sesji:  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XXXV sesji z dnia 20 grudnia 2013 r.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Podsumowanie pracy Komisji Rady Powiatu za rok 2013. 
7. Podsumowanie pracy Rady Powiatu za rok 2013. 
8. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2013.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Powiatu na rok 2014. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Stałych Komisji Rady Powiatu 

na rok 2014. 
11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu 

Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na 
lata 2012 – 2014.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na postępowanie Powiatowego Urzędu 
Pracy w Giżycku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2014. 
14. Sprawy różne. 
15. Zamknięcie sesji. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska zwróciła się do radnych o ich wnioski i uwagi 
dotyczące porządku obrad. 
M. Drzażdżewski poprosił, w imieniu Zarządu Powiatu,  o wprowadzenie punktu 12a. do 
porządku obrad: „Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2014 – 2029”. Projekt uchwały omawiany był już 
szczegółowo na posiedzeniach komisji stałych – zmiany uchwały związane są ze zmianami 
budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 2014 w zakresie planowanych do realizacji programów 
i projektów finansowanych z udziałem środków europejskich i dotyczą uaktualnienia tych 
planów. Ponadto dokonuje się zmiany prognozy podstawowych wielkości budżetowych 
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w zakresie wykonania roku 2013 – zmian tych dokonuje się na podstawie sporządzonych 
sprawozdań miesięcznych: Rb-27S i Rb-28S za grudzień 2013 r.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska zwróciła się do radnych o akceptację zmiany. 
Rada, w głosowaniu, jednogłośnie zaakceptowała zmianę: 
Wprowadzono w porządku obrad pkt 12 a: Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Giżyckiego na lata 2014 – 2029. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska zwróciła się do radnych o przyjęcie 
autopoprawki w porządku obrad: pkt 11  zostaje przeniesiony po pkt 8. 
Rada, w głosowaniu, jednogłośnie zaakceptowała zmianę: 
 
Innych wniosków i uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski powiedział: 

1) Zarząd Powiatu zaakceptował zmianę w umowie dotyczącej spłaty pożyczek przez 
Szpital Giżycki Sp. z o.o., spłata rozpocznie się od 2016 r. i będzie trwała do 2020 r. 
Rozpocznie się od kwoty 100 tys. zł w 2016 r. i ulegnie zwiększaniu o 100 tys. zł 
każdego raku. Dajemy spółce  jeszcze jeden rok na rozruch. Szpital zakończył 2013 rok 
wynikiem dodatnim, przychodzi czas na następne efekty. 

2) Co do Międzyszkolnej Bazy Sportów Wodnych – rozpatrywaliśmy plany dotyczące stanu 
prawnego nieruchomości. Miasto chce modernizować nabrzeże Niegocina w ramach 
złożonego programu – perspektywa za 3 – 5 lat. Zobowiązaliśmy dyrektora Cabana do 
opracowania planu zakresu remontu mniejszych spraw, aby Baza mogła dalej 
funkcjonować. Czekamy na jakąś pomoc zewnętrzną. 

3) W grudniu podpisaliśmy z Miastem porozumienie na wspólne utrzymanie dróg 
w mieście. Miasto zajmie się utrzymaniem porządku, czystości, zielenią niską, 
utrzymaniem letnim i zimowym, my – remontami na drogach miejskich i powiatowych. 
To korzystny model. Omówiliśmy priorytety: przebudowę skrzyżowania Jagiełły 
i Wodociągowej, ul. Kolejową – koncepcją przeprawy przez Kanał Łuczański ( nowy 
most), ul. Suwalską, Białostocką, Kościuszki – naprawy, ścieżką rowerową od 1 Maja do 
Staszica. 

4) Gościliśmy przedstawicieli z miasta Alytus, z którymi omówiliśmy budowanie planów 
i wspólnych działań w ramach przyszłego programu Litwa – Polska. Mamy dobre 
doświadczenia z dotychczasowej współpracy – przedstawialiśmy pomysły w zakresie 
edukacji, pomocy społecznej, ochrony zdrowia. 

5) Uczestniczyliśmy w budowie koncepcji Strategii Obszaru Funkcjonalnego Wielkich 
Jezior Mazurskich. Gościliśmy w gminach, liczymy, że nasza aktywność zaprocentuje w 
przyszłości. 

6) Wpłynął do nas apel zaprzyjaźnionego miasta Soleczniki z prośbą o pomoc – 
rozmawialiśmy o tym na komisjach, prosimy o wsparcie. 

 
Pytań do Zarządu nie zgłoszono. 
 
Ad. 5. Wnioski i zapytania radnych. 
I.Walasek zwróciła się z propozycją, aby ponownie przeanalizować godziny otwarcia mostu 
obrotowego dla żeglarzy i statków, aby nie były uciążliwe dla mieszkańców miasta i ruchu 
kołowego. Należy porozmawiać z Żeglugą Mazurską, aby zweryfikowała swoje pływania 
zwłaszcza w godzinach szczytu, a turyści czekający na przepłynięcie żaglówkami mieliby 
sposobność, aby pozwiedzać miasto, dokonać u nas zakupów itp. 
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Starosta M. Drzażdżewski odpowiedział, że jeszcze raz to przeanalizujemy. 
Innych tematów nie zgłoszono. 
 
Ad. 6. Podsumowanie pracy Komisji Rady Powiatu za rok 2013. 
Poszczególni Przewodniczący komisji stałych Rady Powiatu odczytali sprawozdania z pracy 
komisji w ubiegłym roku: 

a) Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego – załącznik nr 3 do protokołu; 
b) Komisja Spraw Społecznych – załącznik nr 4 do protokołu; 
c) Komisja Edukacji, Kultury i Sportu – załącznik nr  5 do protokołu. 

 
Ad. 7. Podsumowanie pracy Rady Powiatu za rok 2013. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu K. Kralkowska powiedziała: 
„W ciągu roku odbyło się 12 sesji. 
Mimo że tylko na 3 sesjach obecni byli wszyscy radni, frekwencja za rok 2013 wyniosła 96,08% 
i w porównaniu z rokiem 2012 (94,12%) była wyższa o 1,96%. Na wszystkich sesjach obecni 
byli: Stanisław Bojarski, Mirosław Drzażdżewski, Małgorzata Kaczorowska, Krystyna 
Kralkowska Władysław Król, Wacław Strażewicz, Izabella Walasek. 
Praca Rady przebiegała zgodnie z planem pracy, ale na 6 sesjach korygowano porządek obrad 
(31.I;  22.III; 29.VIII; 26.IX; 28. XI; 20 XII.).  
Głównymi tematami, którymi zajmowali się radni były:  

1) Przekształcenie SP ZOZ w spółkę „Szpital Giżycki” (4.III.2013 r.) oraz jakości usług 
medycznych i skutki finansowe dla budżetu powiatu w związku z przekształceniem SP 
ZOZ w spółkę 

a) Na pokrycie deficytu SP ZOZ został zaciągnięty kredyt w wysokości 6 mln zł 
b) Na sesji w dn. 25.IV.2013 r. Starosta poinformował Radę, że prawie spłacono 

wierzytelności wymagalne, a strata spółki za III wyniosła 36 tys. zł 
c) Na XXX sesji Rady Powiatu w dn. 27.VI. 2013 r. Starosta poinformował radnych, iż 

wszystkie zobowiązania wymagalne SP ZOZ zostały uregulowane; przyjęto 
sprawozdanie finansowe SP ZOZ za 2012 r.; 

d) 26.IX. na XXXII sesji radni otrzymali informację Starosty, że sprawozdanie finansowe 
SP ZOZ za okres 1. I – 3.III. 2013 r. zamyka się stratą na kwotę 738 tys. zł i jest to bilans 
zamknięcia.  

 
Był to temat wiodący Komisji Spraw Społecznych, której przewodniczy radna p. Izabella 
Walasek. Sprawozdanie z pracy Komisji słyszeliśmy przed chwilą. 
 

2) Polityka oświatowa 
a) Kontynuacja problematyki roku 2012 ( w 2012 r. – dwie sesje: 1.III i 30. VIII) na 

sesji (XXVII) 22.III.2013 r., która przyniosła dwa wnioski:  I) - potrzeba zwiększania 
liczby uczniów w zasadniczych szkołach zawodowych, II) – nie ma konieczności 
likwidacji żądnej ze szkół prowadzonych przez powiat; 

b) „Informacja o przygotowaniu szkół i placówek oświatowych powiatu giżyckiego do 
nowego troku szkolnego” została przyjęta na XXXII sesji 26.IX. 2013r., na której to 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu przedstawiła opinię pozytywnie oceniającą 
realizację zadań oświatowych w powiecie giżyckim podkreślając: 
- dobre wyniki dydaktyczne osiągane w powiecie giżyckim (w porównaniu do 
średnich w województwie i kraju), 
- bogatą ofertę w zakresie możliwości kształcenia, 
- pozytywne działania i ich efekty w zakresie pozyskiwania środków zewnętrznych 
na oświatę ( w latach 2011 – 2013 powiatowe jednostki organizacyjne złożyły 79 
wniosków o dofinansowanie ze środków zewnętrznych. Łączna ogólna wartość tych 
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projektów wyniosła 61.348.667,37 zł, z czego kwota dofinansowania wyniosła 
49.230.733,91 zł. 

Powiatowy Zespół Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych  złożył takich 
wniosków 16, PCPR – 15, a szkoły 14. Uznanie za realizację programów trans 
granicznych. 

c) Baza Sportów Wodnych 
- wspólne posiedzenie radnych Komisji Edukacji RP z radnymi miejskimi (maj 
2013r. ), 
- temat podejmowany na XXXI sesji RP 29.VIII i XXXIV sesji RP 28.XI.2013 r. 
(radna Walasek i Kralkowska 2 x brały udział w posiedzeniach Komisji Mienia Rady 
Miejskiej) 
- na XXXV sesji RP 20.XII.2013 r. informacja Starosty o podpisaniu z p. Burmistrz 
umowy użyczenia, co pozwala na ubieganie się o środki finansowe na remont Bazy, 
- sprawa przedłużającego się remontu – przebudowy budynku Specjalnego Ośrodka 
Szkolno – Wychowawczego: XXV sesja 31.I.2013 r. informacja o rozpoczęciu 
remontu, XXXI sesja 29.VIII.2013 r. remont trwa, nie można rozpocząć zajęć. 
 

3)  Strategia Rozwoju Społeczno – Gospodarczego  woj. Warmińsko – mazurskiego i zmiany w 
Strategii Zrównoważonego Rozwoju Powiatu 

a) udział radnych 12.II.2013 r. w konferencji w Ełku na temat: „Strategia rozwoju 
społ. – gosp. woj. warm. - maz. do 2025 r. „ 

b) na XXVIII sesji RP w dn. 25.IV.2013 r.  gościliśmy p. Lidię Wójtowicz – 
dyrektora Departamentu Polityki Regionalnej Urzędu Marszałkowskiego, 

c) na XXXIII sesji RP w dn. 31.X.2013 r. radni zapoznali się z propozycjami zmian 
Strategii Zrównoważonego Rozwoju Powiatu Giżyckiego, które przedstawił autor 
I wydania tego dokumentu – dr. Hab. Zbigniew Brodziński, 

d) ponadto: 
- Przewodnicząca Rady Powiatu brała udział (15.I.2013 r.) w Debacie o 
przyszłości powiatu giżyckiego, 
- Starosta na XXV sesji 11.II.2013 r. złożył sprawozdanie z konferencji 
(25.I.2013 r. Ełk) nt. „Koncepcja rewitalizacji i rozbudowy drogi wodnej między 
Wielkimi Jeziorami Mazurskimi a Kanałem Augustowskim na obszarze woj. 
Podlaskiego i warm. – maz., która powstała w projekcie współfinansowanym w 
ramach Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej 2007 – 2013 r. 
(Powiat przystąpił do tej inicjatywy 31.III.2011 r., na XXXI sesji 29.VIII.2013 r. 
– informacja, że projekt będzie złożony do 16.IX.2013 r. 
- na XXIX sesji RP w dn. 29.V.2013 r. podjęliśmy uchwałę o współdziałaniu 
powiatu giżyckiego z powiatami węgorzewskim, piskim i mrągowskim w celu 
opracowania i realizacji wspólnej „Strategii Rozwoju Powiatów Wielkich Jezior 
Mazurskich” (problem realizacji tej uchwały będzie uwzględniony w planie pracy 
Rady Powiatu br.). Jutro, 31.I.2014 r. w Ełku odbędzie się konferencja – 
konsultacje społeczne projektu Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia i 
Mazury na lata 2014 – 2020. 

 
4) Inne: 

a) Zrezygnowaliśmy ze spotkania z pełnomocnikiem MON do obchodów 100 rocznicy 
wybuchu I wojny światowej; 

b) Gospodarka odpadami: XXXI sesja 29.VIII.2013 r., XXXII sesja 26.IX.2013 r., 
XXXIII sesja 31.X.2013 r., XXXIV sesja 28.XI.2013 r. (ten problem również będzie 
uwzględniony w pracy Rady na rok 2014); 

c) Byliśmy współorganizatorami debaty na temat Konwencji ONZ o prawach osób 
niepełnosprawnych (18.IX.2013 r. - Ekomarina); 
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d) Podjęliśmy działania na rzecz utworzenia  domu pomocy dla ludzi z chorobą 
Alzheimera  (XXXIV sesja 28.XI., XXXV sesja 20.XII.2013) – ten problem również 
będzie uwzględniony w pracy Rady na rok 2014); 

5) Ponadto realizowaliśmy zaplanowaną tematykę, zgodnie z zadaniami: 
Sprawozdania z działalności: 
- PCPR 
- Powiatowego Urzędu Pracy 
- Komendanta PP Straży Pożarnej 
- Komendanta Policji 
- Inspektora Ochrony Środowiska 

 
Gościliśmy na sesjach: Stanisława Tołwińskiego, Maritę Przedpełską, młodzieżowych mistrzów 
żeglarstwa, kreatywności, delegację zwolnionych pracownic SP ZOZ. 
Dziękuję za pracę radnych, ale przede wszystkim urzędników przygotowujących potrzebne do 
pracy radnych materiały oraz pracownicom Biura Rady”. 
 
Ad. 8. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 
2013.  
Przewodnicząca Rady Powiatu – Krystyna Kralkowska poinformowała radnych, iż zgodnie 
z przepisami do końca stycznia każdego roku starosta składa radzie powiatu sprawozdanie 
z działalności komisji za rok ubiegły. Sprawozdanie ogłasza się w wojewódzkim Dzienniku 
Urzędowym (art. 38b ust. 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym (Dz. U. 
z 2013 r. poz. 595 z późn.zm).  
Starosta – Mirosław Drzażdżewski wraz z materiałami na sesję przedłożył radnym Rady Powiatu 
Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  za 2013 rok  – materiał 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż Sprawozdanie było przedmiotem dokładnej analizy 
na posiedzeniach stałych komisji Rady Powiatu, które zaaprobowały przedstawioną treść 
materiału nie zgłaszając uwag. 
Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o pytania i uwagi dotyczące 
Sprawozdania. 
Pytań i uwag  nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu stwierdziła, iż Sprawozdanie Starosty z działalności 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku  za rok 2013 zostało przyjęte przez Radę Powiatu bez 
uwag. 
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Powiatowego 
Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa 
Obywateli na lata 2012 – 2014.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Zmiany do programu zostały przygotowane w oparciu o: 

1. Przeprowadzoną przez Komisję Bezpieczeństwa i Porządku ocenę realizacji w 2012 roku 
zadań „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego 
i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2012 – 2014” na podstawie informacji przekazanych 
przez podmioty realizujące program, w szczególności: 
a) zmiany oceny poziomu zagrożeń, 
b) wydzielenia podmiotów odpowiedzialnych i współpracujących, 
c) grupowania niektórych zagrożeń w Programie ze względu na to, iż działania 

wskazane w celu ich zminimalizowania się powtarzają, 
d) wprowadzenia nowych zapisów do Programu na wniosek podmiotów realizujących 

Program. 
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Ponadto zweryfikowano w poszczególnych gminach zapisy „brak zagrożeń”. W zagrożeniach w 
ruchu drogowym (wpadkach i kolizjach drogowych) miejsca występowania zagrożeń 
zaktualizowano na podstawie statystyk z policyjnego Systemu Ewidencji Wypadków i Kolizji po 
III kwartale 2013 r. 

2. Zmiany w rozdziale IV: 
Dotychczasowa praktyka zbierania i analizowania danych wykazała, że  terminy wskazane w 
uchwale, celem składania sprawozdań, uniemożliwiają przeprowadzenie pełnej rocznej analizy 
danych. W związku z tym proponuje się zmianę zapisów terminów z „30 listopada każdego 
roku” na „31 stycznia roku następnego”, natomiast termin przedstawiania Radzie Powiatu 
w Giżycku oceny realizacji poszczególnych zadań programu z „końca stycznia każdego roku” na 
„do 31 marca danego roku za rok poprzedni”, łącznie ze sprawozdaniami z zakresu 
bezpieczeństwa innych służb i straży. Gwarantować to będzie jednocześnie dokonanie analiz 
danych za rok poprzedni i wyciągnięcie wniosków celem doskonalenia programu.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu, Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego zaakceptowały projekt uchwały nie zgłaszając uwag. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 - jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXXVI.209.2014 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Powiatowego 
Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa 
Obywateli na lata 2012 – 2014 została podjęta – stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Powiatu na rok 2014. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu, Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego zaakceptowały projekt uchwały nie zgłaszając uwag. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 - jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXXVI. 210.2014 w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Powiatu  
na rok 2014 została podjęta  - stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Stałych Komisji Rady 
Powiatu na rok 2014. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu, Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego zaakceptowały projekt uchwały nie zgłaszając uwag. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 - jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXXVI.211.2014 w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Stałych Komisji Rady 
Powiatu na rok 2014 została podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na postępowanie Powiatowego 
Urzędu Pracy w Giżycku. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu, Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego zaakceptowały projekt uchwały nie zgłaszając uwag. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 - jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXXVI.212.2014 w sprawie rozpatrzenia skargi na postępowanie 
Powiatowego Urzędu Pracy w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
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Ad. 12 a: Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej  Powiatu Giżyckiego na lata 2014 – 2029. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem do uchwały:  
Zmiany uchwały związane są ze zmianami budżetu Powiatu Giżyckiego na rok 2014 w zakresie 
planowanych do realizacji programów i projektów finansowanych z udziałem środków 
europejskich i dotyczą uaktualnienia tych planów. Ponadto dokonuje się zmiany prognozy 
podstawowych wielkości budżetowych w zakresie wykonania roku 2013 – zmian tych dokonuje 
się na podstawie sporządzonych sprawozdań miesięcznych: Rb-27S i Rb-28S za grudzień 2013 r.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu, Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego zaakceptowały projekt uchwały nie zgłaszając uwag. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 - jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXXVI.213.2014 sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej  Powiatu Giżyckiego na lata 2014 – 2029 została podjęta – stanowi załącznik nr 
11 do protokołu. 
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2014. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem do uchwały:  
Dochody: 
Rozdz.70005 i rozdz.75020 – dotyczy zapisania dochodów z tytułu najmu i dzierżawy mienia 
powiatowego w prawidłowej podziałce klasyfikacji budżetowej. 
Rozdz.80102 i rozdz.80120 – dotyczy zapisania dochodów uzyskiwanych przez SOSW w 
prawidłowej podziałce klasyfikacji budżetowej. 
§ 2007 i § 6207 (rozdz.80130 i rozdz.85403) – dotyczy korekty planu dochodów z tytułu 
dofinansowania projektów z udziałem środków unijnych realizowanych w latach 2013 – 2014. 
Rozdz.70005 § 0770 – dotyczy dochodów ze sprzedaży majątku w związku z przesunięciem 
decyzji w tej sprawie na rok 2014. 
  Wydatki: 
Rozdz.60014 – dotyczy zabezpieczenia środków na ewentualny wykup gruntów w związku z 
planowanymi na 2014 r. inwestycjami. 
Rozdz.: 80130, rozdz.80195 i rozdz.85403 – dotyczy projektów realizowanych z udziałem 
środków unijnych: 

− „Rybacki staż zagraniczny”, 
− „Stwórzmy nowy innowacyjny model edukacyjny dla naszych uczniów”, 
− „Rozwój moją szansą – wieloprofilowe wspomaganie rozwoju osób 

z niepełnosprawnością intelektualną i autyzmem”, 
− „Uczymy się od siebie” 

Dokonuje się zwiększenia planu wydatków tych projektów o środki niewykorzystane w 2013 r.     
Rozdz.80140 – dotyczy zabezpieczenia środków na sporządzenie dokumentacji technicznej 
przebudowy stołówki CKUPiDN na bibliotekę pedagogiczną. 
Ponadto na wniosek SOSW oraz CKUPiDN dokonuje się przesunięć między paragrafami w 
związku z koniecznością zabezpieczenia środków na wypłatę dodatkowego wynagrodzenia 
rocznego oraz utworzeniem nowych paragrafów. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o uwagi do projektu uchwały. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu, Spraw Społecznych oraz Finansów i Rozwoju 
Gospodarczego zaakceptowały projekt uchwały nie zgłaszając uwag. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 - jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXXVI.214.2014 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2014 
została podjęta – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Ad. 14. Sprawy różne. 
Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 15. Zamknięcie sesji. 
Wobec wyczerpania tematyki sesji o godz. 16.15 Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła 
obrady. 
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk  Krystyna Kralkowska 
 


